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10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
Garanič: 
V nedávnom období bol zrušený odbočovací pruh z Ulice M. R. Štefánika na Ulicu 
cintorínsku, na komisii výstavby sme sa na to pýtali. Viem, že toto značenie, ktoré tam 
momentálne je, je v súlade so všetkými predpismi ale pokladal by som potrebné zvážiť, či je 
to najšťastnejšie riešenie, keďže sa vlastne upcháva táto križovatka hlavne v čase kedy je 
dopravná špička a stačí len jedno auto, ktoré chce odbočiť doľava a na Cintorínsku ulicu, 
všetci ostatní musia zastať. To značenie, ktoré bolo predtým, síce možno nebolo rovné, bolo 
esičkového tvaru ale umožňovalo plynulý prechod vozidiel z jednej aj z druhej strany a teraz 
tam vznikol odbočovací pruh zo severnej strany mesta na Ulicu cintorínsku, ktorý je by som 
povedal zbytočný. Či by sa nemohlo prehodnotiť toto riešenie, ktoré tam je momentálne teraz.  
 
PhDr. Čižmár: 
Táto záležitosť o ktorej hovoríte, bola dlhodobo riešená, pretože zrejme ste boli informovaný  
aj na komisii výstavby, že boli tu už dlhodobo vznášané námietky zo strany dopravného 
inšpektorátu, práve kvôli riešeniu, ktoré je teraz, aby bolo takto zrealizované. Je predpoklad 
a žiadne riešenie nie je stále definitívne a konečné. Je predpoklad tak, ako hovoríte, že pokiaľ 
táto situácia bude len komplikovať momentálny stav, tak mesto sa bude snažiť riešiť túto 
situácia. V tomto prípade išlo aspoň mne z dostupných informácii o presadenie realizácie 
riešenia, ktorá bude hlavne bezpečná pre motoristov ako takých.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
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